

空氣質素指標檢討 Review of the Air Quality Objectives

公眾參與 Public Engagement

意見收集表格 VIEWS COLLECTION FORM

問題1
Question 1

對於檢討中討論的改善空氣質素的可能新措施，你有何意見？
Any views and comments on possible new air quality improvement measures discussed during the review?

問題2
Question 2

你對改善空氣質素的可能新措施有其他建議嗎？
Any other suggestion on possible new air quality improvement measures?

註：如空位不敷應用，請另加紙張填寫。
Note: If the space provided is insufficient, please use additional sheet(s) of papers.

提交方法 (截止日期: 2017年10月14日)

歡迎你瀏覽網頁www.aqoreview.hk並填寫網上表格直接提交意見。你亦可以下載意見收集表格，於2017年10月14日或之前透過以下任何一種方式提交意見：

電郵：aqoreview@epd.gov.hk

傳真：2838 2155

(註:附加檔案總上限為5MB)

郵寄：香港灣仔告士打道5號稅務大樓33樓

環境保護署

空氣政策組 (1)

Submission (Deadline: 14 October 2017)

You may visit www.aqoreview.hk to submit your views directly through the online views collection form. You may also download the view collection form and send us your views on or before 14 October 2017 by one of the following means:

Email: aqoreview@epd.gov.hk

Facsimile: 2838 2155

(Note: File size limit is 5MB)

Post: Environmental Protection Department
Air Policy Group (1)
33rd Floor, Revenue Tower
5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong

機構名稱

Name of organisation

(如適用 *If applicable*)

姓名 **Name**

電郵地址 **Email Address**

聲明: 凡個人或團體在公眾參與的過程中向環境保護署(環保署)提供意見，均會視作已同意環保署可使用或公開 (包括上載於有關的網頁)該人士或團體的名稱及所提供的全部或部分的意見(個人資料除外)；否則，請在提交意見時說明。

Disclaimer : The names and comments (except personal information) provided by individuals or groups to the Environmental Protection Department (EPD) in the course of the public engagement will be disclosed, either wholly or partly, to the public (including disclosure on the relevant websites). If you do not wish such information to be disclosed, **please advise us at the time of submission.**

個人資料收集聲明

1. 你所提供的個人資料，只供環保署用於上述公眾參與活動。
2. 你有權查閱及改正我們所持有關於你的個人資料，如有查詢或改正，請電郵到 aqoreview@epd.gov.hk。

Personal Information Collection Statement

1. The personal data provided by means of this form will only be used for the above engagement exercise.
2. You have the right of access and correction with respect to personal data as provided by means of this form. For enquiries or making correction concerning the personal data, please email to aqoreview@epd.gov.hk.

謝謝! THANK YOU!